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Vår referanse 2023/61419-2. Deres referanse 20/5265.

Vi viser til deres fraviksøknad datert 05.10.23. I søknaden står det at fartsgrensa er
30 km/t. I dag er den 50 km/t. Mener dere den skal settes ned til 30 km/t? I tilfelle
er det innvilget? ÅDT i dag er oppgitt til 1500. I våre registreringer er den 800. Hva
vil den bli om 20 år? Dim.klasse er ikke BK10, men dim.klasse i.h.t. N100. Det
søkes om veibredde på 5m. Hvordan er det tenkt at to busser kan møte hverandre?
En buss har bredde 2,55m og i tillegg kommer speil. Er det planlagt møteplasser på
strekningen og er det sikt mellom møteplassene? Revidert søknad må sendes inn. 
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